
Podnet  č. 21/2017   
 
 
6. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 29.5.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Interpeláciu mám na pána prednostu, aby bol taký dobrý a informoval sa u okolitých mestách, 
ktoré majú skúsenosti s túlavými mačkami, lebo trošku tá situácia sa nám vymyká z ruky. 
Mačiek je strašne veľa, oni sa rýchlejšie množia ako psy. Tí ľudia, hlavne v sídliskách 
vyhadzujú, oni ich kŕmia. Tým pádom, že ich kŕmia, oni sa tam zdržujú a je to problém. Čiže, 
aby sa poradil s tými ostatnými, ako to je, ja tiež po tej mojej stránke sa radím hej, tam sú 
fakticky dve možnosti, tri možnosti. Buď ich utrácať, proti sú ochranári, alebo ich kastrovať, 
na to nie sú peniaze a tá tretia možnosť je na pánovi prednostovi, žeby ju našiel.  
 
PhDr. Čižmár: 
Ďakujeme za podnet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
prednosta MsÚ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


